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Lassan hozzászokhattunk,  hogy már a Megyei  Tanácsnál  is  úgy emlegetik a magyar vezetésű
településeket, mint megyénk legszegényebb községeit, a korrupció melegágyait, ahol a megfelelő
pénzösszeg fejében bármit el lehet intézni – jóllehet illegálisan. Ennek súlyos következményeiről
bárki könnyen meggyőződhet, ha végigjárja az Érmelléket, és veszi a fáradtságot a főútról letérve is
megismerni  az  Érmellék  valóságát:  azt  a  mérhetetlen  gondozatlanságot,  szegénységet,
elmaradottságot,  ami  ezeket  a  településeket  jellemzi  immár  közel  két  és  fél  évtizeddel  a
rendszerváltás után.

Az új esztendő második hetének derekán kirobbant újabb érmelléki botrány – mint cseppben a
tenger  –  jól  láttatja,  mi  is  nyomorúságos  helyzetünk  legfőbb  oka.  Nevezetesen  az,  hogy
településeinket olyan alkalmatlan személyek vezetik, akik saját hűbérbirtokukként tekintenek az
egykor  szebb  napokat  látott  Érmellékre,  és  akik  elsősorban  saját  zsebük  degeszre  tömését,
mintsem a közösség érdekeit tartják szem előtt.

Történt  ugyanis,  hogy Béres  Csabát,  Székelyhíd  polgármesterét  2014.  január  4-én az  Érolaszi
határában  található  Natura  2000-es  természetvédelmi  területen  tetten  érték,  amint  több
közmunkással irtatta a fiatal erdőt. Az engedély nélküli kitermelés következménye egy több tízezer



négyzetméteres letarolt  terület  és  becslések szerint  kb.  30 ezer RON  értékű kitermelt  fa.  A
falopást már egy jó ideje folytathatták, hiszen nem egy nap műve ez a hatalmas tarvágás. Jellemző
módon, a dologból nem lehetett volna botrány, ha – pechére – tévedésből nem irtják ki az egyik
PSD-s  tanácsos  területéről  is  az  erdőt,  aki  mozgósítva  kapcsolatait,  egy  román  kereskedelmi
TV-csatorna  riporterei  és  a  környezetvédelmi  hatóság  embereinek  kíséretében  vonult  ki  a
helyszínre. Az ügy még több kérdést vet fel azáltal, hogy a szóban forgó területet – Béres Csaba
állítása szerint – a székelyhídi római katolikus plébániától bérelte, és mint kiderült, a plébánosnak
azt hazudta, hogy ott csupán bozótos van, melyet ki kell irtani.

Egyelőre válasz nélküli kérdés, hogy mit kerestek az irtáson az önkormányzat közmunkásai, mint
ahogyan az is, hogy ugyanezen területen miért dolgozott az önkormányzat markológépe?! Az is
kérdés, hogy a Béres-tanyán felhalmozott hatalmas mennyiségű rönkfa, innen származik-e, vagy
esetleg más „bozótosból”?

Tekintettel arra, hogy a tettenérést videokamerával is rögzítették, komoly gondban lehetnek a
Sas-palota RMDSZ-es jogászai azzal kapcsolatosan, ezúttal hogyan mossák tisztára bajba került
polgármesterüket. Egyet azonban bizton megállapíthatunk – még mielőtt mást mondanának Béres
Csaba felettesei –, most sem azért vizsgálódnak a hatóságok egy RMDSZ-es politikus ellen, mert az
magyar, hanem, mert lopni még Romániában is bűn.

Ilyen körülmények között nem kérdés, miért állnak fenn Székelyhídon a jelenlegi állapotok, miért
nincsenek új munkahelyek, továbbá miért kerülik a várost a befektetők, ha a polgármester mással
sem foglalkozik, mint saját gazdagodásával. A helyiek egyébként azt is jól tudják, hogy az utóbbi
időben a polgármester Székelyföldtől az Egyesült Államokig a fél világot bejárta, de a hivatalában
csak ritkán lehetett vele találkozni.

Mivel a fentebb leírt eset csupán a jéghegy csúcsa, a nyilvánosság előtt kérdezzük Béres Csabát:

Mikor teszi elérhetővé vagyonnyilatkozatát az önkormányzat honlapján?●

Miként  lehetséges,  hogy  közmunkásokat  és  önkormányzati  munkagépeket  dolgoztat  a  saját●

mezőgazdasági területein?
Kinek a nevén szerepel a székelyhídi vár melletti mezőgazdasági telep és hogyan kapcsolódik●

Béres Csaba rokonságához?
Hogyan kapott ez a telek építési engedélyt, ha a középkori vár régészeti védövezetében van?●

Igaz-e, hogy Kiskágyán is vásárolt egy lakóingatlant a közelmúltban?●

Igaz-e, hogy a városi hulladékgazdálkodás vezetőjévé a saját testvérét nevezte ki?●

Hány hektár mezőgazdasági területet bérel és művel bokros polgármesteri teendői mellett?●

Igaz-e, hogy a székelyhídi, Nagylétai úti terményátvevő ponton még a „közrendű” polgárok előtt,●

soron kívül fizetik a terményeit?
Székelyhíd  jelenlegi  állapotát  figyelembe  véve,  hat  év  hivatalban  töltött  idő  után  jó●

polgármesternek tartja-e magát?

 A  fentiek  mihamarabbi  tisztázásának  reményében  és  az  Érmellék  szebb  jövendőjébe  vetett
bizalommal várjuk a mihamarabbi válaszokat. Továbbá egyet megígérhetünk, az újabb ügy minden
részletét  nyomon  fogjuk  követni,  és  nem  fogjuk  hagyni,  hogy  ezt  az  ügyet  is  szőnyeg  alá
söpörhessék.
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